
 

 

 

Even voorstellen Mijn naam is Jaco Geurts en samen met mijn 
vrouw wonen we in Voorthuizen (overigens met 
onze twee studerende kinderen ook in het 
weekend). Mijn hobby is lezen van thrillers en 
boeken die gaan over ruimtelijke ordening.  
 

Wat drijft je in politiek en waarom het CDA? In 2001 werd Nederland getroffen door de 
MKZ-crisis. Ons bedrijf is toen, net als vele 
andere, geruimd. De manier waarop dat 
gebeurde, was in mijn ogen ontoelaatbaar. Dit 
onrecht maakte dat ik niet langer aan de zijlijn 
kon blijven staan en me heb gestort op de 
agrarische belangenbehartiging. In 2006 werd ik 
lid van de gemeenteraad van Barneveld. En in 
2012 mocht ik namens het CDA Tweede 
Kamerlid worden. Het gaat mij om de manier 
waarop je omgaat met je burgers en hoe dingen 
tot stand komen. En wat dat betreft voel ik me 
zeer thuis binnen het CDA. Ik mocht daarmee in 
een rijke traditie binnen het CDA komen met 
voorgangers als Gerard van Leijenhorst, Aart 
Mosterd en Eddy Bilder. 

Hoe ziet een gemiddelde werkweek als Tweede 
Kamerlid eruit? 

De maandag en vrijdag met name 
werkbezoeken, gesprekken etc. ter 
voorbereiding op de vergaderweek. Sinds ik 
fractiesecretaris ben is de maandag grotendeels 
gevuld met coalitie zaken. Een dinsdag begint 
met overleg fractiebestuur en daarna fractie. 
Daarnaast stemmingen bijwonen en soms een 



debat. De woensdag en donderdag worden 
gevuld met debatten die ik regelmatig ook mag 
voorzitten. En ja, ook de zaterdag is soms bezet. 
De zondag probeer ik vrij te houden van 
Kamerwerk.  

Wat vind je gezin ervan dat je voor de politiek 
hebt gekozen? 

Het eerlijke antwoord is: niet altijd leuk. 
Verjaardagen door de week ben ik bijvoorbeeld 
niet bij. Reis elke dag op en neer vanuit het 
Gelderse naar het Haagse. En ze worden soms 
aangesproken op de inzet van het CDA en mij. 
Maar ze ondersteunen me uiteraard wel in het 
werk wat ik als volksvertegenwoordiger mag 
doen. Zonder hun opbouwende kritiek en 
support zou ik dit werk niet kunnen doen.   

Wat kun je voor Harderwijk en Hierden 
betekenen? 

Geld naar de regio krijgen gaat niet vanzelf. 
Regionale Kamerleden zijn daarvoor belangrijk. 
Recent is het gelukt voor betaalbare woningen 
in plan-Waterfront met een bijdrage van bijna 
zeven miljoen euro. Maar ook oplossen 
knelpunten A28 en spoorverbinding Harderwijk-
Utrecht staat hoog op mijn lijst. 

Wat is je mooiste herinnering aan 
Harderwijk/Hierden? 

Als klein jongetje mocht ik elke zondag mee 
naar mijn dementerende oma die midden in de 
stad Harderwijk werd verpleegd. Meestal met 
de auto maar soms met de fiets door de bossen. 
Tegenwoordig geniet ik van het buitengebied 
en af en toe een terrasje.   

 

 

 


